
Referat afdeling 19 afd/budget møde 5. september 2013 
 

1. Valg af ordstyrer – Caja Friis, Ugebjergvej 45 blev valgt. 

2. Beretning – Der er ikke sket det store. Vi har fået malet udvendigt, og har holdt fest. 

Pølsefesten blev en succes. 

3. Oplæg 2014 Da vores legeplads trænger til en fornyelse, er vi blevet forslået af Jørn 

Werner at tage et kig ved afdeling 20 som lige har fået en ny legeplads. Forældre rådes til 

at køre ud og tage et kig. Der er gynger, fodboldmål, rutsjebane og borde og bænke. 

4. Budget 2014 – Vi stiger med 1,2% hvilket svarer til 43,- hvor det er billigst og 57,- som det 

dyreste. Budgettet blev godkendt. 

5. Beslutning vedr. Syd Energi – Beslutning udskydes til senere, hvor der er kommet med 

flere oplysninger om et godt tilbud. 

6. Forslag – Ingen forslag indkommet. 

7. Valg af bestyrelsesmedlem – Caja Friis Ugebjergvej 45 blev valgt. 

8. Valg af suppleant – Ingen meldte sig. 

9. Eventuelt  

 Der kom et forslag vedr. nabohjælp. Fremmødte blev enige om at vi hjælper 

hinanden uanset, så en ordning er ikke nødvendig. 

 Der blev også nævnt at der var en del slitage på asfaltvejen- Jørn Werner vil tage et 

kig på det. 

 Der blev også spurgt om vores relæer skal efterses. 

Morten tilbyder at efterse relæerne og vil komme rundt sammen med Karsten. Der 

vil komme en seddel ud om hvornår de kommer rundt. 


